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آذری: سعودی ها نمی خواستند در 
کنار حرم امام حسین)ع( بازی کنند

مدیرعامل باش��گاه ذوب آهن اصفهان گفت: 
عربس��تانی ها از روز اولی که قرار بود ما در کربلا 
میزبان شان باشیم نمی خواس��تند در کنار حرم 
حضرت امام حس��ین)ع( که مظهر آزادگی است 
ب��ازی کنند. س��عید آذری در گفت وگو با فارس، 
درباره اتفاقاتی که باعث شد بازی ذوب آهن ایران 
و النصر عربستان لغو ش��ود، اظهار داشت: از روز 
اولی که ما ش��هر کربلا را ب��رای میزبانی انتخاب 
کردیم باشگاه النصر عربس��تان نمی خواست در 
این شهر به میدان برود. آنها مدام با مدیر اجرایی 
باش��گاه در تماس بودند، به نظرم نمی خواستند 
در کنار حرم حضرت امام حس��ین)ع( که مظهر 
 آزادگی در جهان است و زیر پرچم شیعه به میدان 
بروند. این مسأله از روز اول هم مشخص بود. وی 
افزود: عربستانی ها هفته پیش هم پیامی برای ما 
فرس��تادند و ما هم با AFC ارتباط برقرار کردیم 
که خود کنفدراس��یون فوتبال  آسیا این مسأله را 
قبول نک��رد. ما بعد از اتفاقات بازی با الزورا تدبیر 
کردیم تا بازی به ش��هر دیگری منتقل ش��ود اما 
 AFC اع��لام کرد ش��رکت لاگاردا که با AFC
قرارداد تبلیغاتی دارد اع��لام کرده بود نمی تواند 
به این سرعت تابلوهای تبلیغاتی اش را از کربلا به 

دوبی منتقل کند. 

احتمال جدایی رسن از پرسپولیس 
وجود دارد

بازیکن عراقی تیم پرسپولیس در حالی امروز 
راهی کش��ورش می شود که ش��اید این سفر او 
بی بازگش��ت باش��د. بشار رس��ن، بازیکن عراقی 
تیم فوتبال پرس��پولیس که هفته گذشته کتف 
مص��دوم خود را جراحی کرده بود درحالی راهی 
کش��ورش خواهد ش��د که احتمال دارد سفر او 
بی بازگشت باشد. رس��ن که چند ماهی است از 
پرس��پولیس پول نگرفته از این موضوع ناراحت 
و گله مند اس��ت و به همین خاطر احتمال دارد 
دیگر به تهران بازنگردد. رسن روز گذشته هم به 
باشگاه پرسپولیس رفت تا بتواند از این باشگاه پول 
بگیرد اما باز هم دست خالی از باشگاه بازگشت. 
او قراردادش را با پرسپولیس تمدید کرده اما این 
تمدید قرارداد منوط به پرداخت های مالی است و 
 از آنجایی که مسؤولان باشگاه تاکنون نتوانسته اند
پولی به او پرداخت کنند، احتمال رفتن رس��ن 

برای همیشه از ایران وجود دارد.

 پاسخ محکم سازمان لیگ
به اعتراض سپاهان

حی��در بهاروند، رئیس س��ازمان لیگ درباره 
اعتراض باش��گاه سپاهان به ۵۰-۵۰ اعلام شدن 
ظرفیت ورزشگاه نقش جهان در دیدار نیمه نهایی 
جام حذفی مقابل پرسپولیس اظهار کرد: باشگاه ها 
نمی توانند برای سازمان لیگ تعیین تکلیف کنند. 
ش��ما یک بار بگویید که ما گفته باش��یم قانون 
۱۰-۹۰ در جام حذفی اجرا می ش��ود. اشتباه ما 
این بود که در س��ایت سازمان لیگ این قانون را 
اعلام نکردیم. البته ما برای باش��گاه ها این قانون 
را ارس��ال کرده بودی��م و آنها نمی توانند بگویند 
که نمی دانس��تند. او در واکنش به تهدید باشگاه 
سپاهان به کناره گیری از جام حذفی گفت: آنها 
باید این موضوع را به صورت رس��می به سازمان 
لیگ اعلام کنند تا در هیات رئیسه بررسی شود. 
بهاروند در پاس��خ به این س��وال ک��ه در صورت 
قهرمانی پرسپولیس در جام حذفی، تکلیف بازی 
س��وپرجام چه خواهد شد، بیان کرد: هنوز هیچ 
پیش بینی ای درباره این اتفاق نکردیم. همچنین 
رئیس سازمان لیگ اعلام کرد لیگ نوزدهم ۱۰ 

مرداد آغاز خواهد شد.

افشین قطبی از فولاد جدا شد
افش��ین قطبی و باش��گاه فولاد ب��رای ادامه 
هم��کاری با یکدیگر به توافق نهایی نرس��یدند. 
مهدی حاجی باقر، مدیر برنامه های افشین قطبی 
در گفت گو با ایس��نا، اظهار ک��رد: آقای قطبی 
روز بع��د از بازی با تراکتورس��ازی برای دیدار با 
خان��واده اش ایران را به مقصد هلند ترک کرد و 
در چن��د روز اخیر من درباره ادامه همکاری او با 
فولاد با مس��ؤولان باشگاه مذاکراتی را داشتم. او 
با بیان اینکه پیش از اینکه قطبی ایران را ترک 
کند، با مس��ؤولان باشگاه فولاد به توافقات اولیه 
رسیده بودیم، گفت: متأسفانه با ادامه مذاکرات، 
طرفی��ن به دلایل��ی به توافق نهایی نرس��یدند. 
مدیربرنامه های قطب��ی ادامه داد: همان طور که 
قطبی هم در مصاحبه های��ش بارها اعلام کرد، 
او علاقه من��د کمک به رش��د و موفقیت فوتبال 
خوزس��تان بود و امیدوارم باشگاه فولاد در ادامه 
راه موفق باش��د. وی در پاس��خ به این سوال که 
آیا تیم بعدی آقای قطبی مشخص شده است؟ 
عنوان کرد: از 3-2 باشگاه پیشنهاداتی دریافت 
کرده ایم و همراه با آقای قطبی در حال بررس��ی 

گزینه ها هستیم.

اخبار اخبار

زهلره فلاح زاده: لیگ هجدهم ب��ا همه تلخی و 
شیرینی هایش تمام شد و پرسپولیس به سومین 
قهرمان��ی پیاپی خود دس��ت پیدا ک��رد و 2 تیم 
سپیدرود رشت و استقلال اهواز به لیگ یک سقوط 
کردن��د. برای بررس��ی و تحلیل لی��گ هجدهم و 
همچنین صحبت درباره س��رمربی جدید تیم ملی 
س��راغ رئیس کمیته فنی و توس��عه فدراس��یون 
و م��درس فوتب��ال رفتی��م. در ادام��ه گفت وگوی 

»وطن امروز« با مرتضی محصص را می خوانید.
  بله طلور کللی ارزیابی تلان از لیلگ هجدهم 

چیست؟ آیا پیشرفتی داشته ایم؟
به شکل کلی لیگ ما پیشرفت کرده است. در 
این فصل شاهد بازی های خوب و البته ضعیف و 
متاسفانه بداخلاقی ها بودیم. در کل مربیان ما در 
این لیگ فوق العاده زحمت کش��یدند. جا دارد به 
این موضوع اش��اره کنم که دوشنبه شب اتفاقات 
خوبی در فوتبال م��ا رخ داد؛ آن  هم حضور ژاوی 
در اس��تادیوم آزادی بود. فوتبال م��ا امثال ژاوی 
هرناندز ک��م دارد. احتیاج نداریم میلیاردی خرج 
بازیک��ن خارجی کنیم که برای ما ۱۰ بازی انجام 
دهد  و مصدوم شود و برود. ما بازیکنی مثل ژاوی 
نیاز داریم که چند س��ال در السد بازی می کند و 
بازیکنان زیادی کنارش آموزش می بینند. بازیکنان 
الس��د در این چند س��ال درس زندگی بزرگی از 
ژاوی آموختن��د. فوتبال فق��ط ۹۰ دقیقه داخل 
زمین نیست. فقط برنامه ریزی و طراحی تاکتیک 
و تکنیک نیس��ت. فوتبال هم مثل خیلی از وقایع 
زندگی مان فراز و نشیب زیاد دارد. تیم های محبوب 
ما به این س��تاره ها نیاز دارند. حتی اگر آنها بازی 
 نکنند که بخواهند س��تاره لیگ ما شوند، چرا که
آنها سال ها ستاره بوده اند و به ستاره شدن نیازی 
ندارن��د.  تأثیرات معنوی ای که ای��ن بازیکنان در 
فوتبال م��ا خواهند داش��ت می تواند کمک حال 
باش��د. امیدوارم خلأ چنین بازیکنانی در فوتبال 

ما پر شود.
برگ��ردم به لی��گ؛ در کنار اتفاق��ات خوب در 
لیگ برتر امس��ال، متأس��فانه تغییرات زیادی در 
کادر مربیگری تیم ها داشتیم. یکی از نقاط ضعف 
لیگ برتر همین مس��اله تغییر زی��اد مربیان مان 
اس��ت. باخت نباید دلیل تعویض مربی باشد. اگر 

فوتبال ما می خواهد نتیجه گرا باشد، کار ما سخت 
خواهد شد. اگر مربی ای می آوریم باید به او اعتماد 
کنیم، چون اگر مربی بداند بعد از 3 باخت اخراج 
می شود، بهترین هم که باشد ضعیف کار می کند. 
یکی از تیم هایی که بیشترین تغییرات را داشته، 
تراکتورسازی است. نکته جالب آنکه مربی از این 
تیم اخراج می شود و سریع با باشگاه دیگر قرارداد 
می بن��دد، این در حالی اس��ت که هیچ جای دنیا 
چنین اتفاقی نمی افتد. به هرحال فوتبال ما از این 

حیث رکورددار است.
  دربلاره تغییلرات در کادر مربیلان لیلگ برتر 
صحبت کردید؛ استقال چند هفته به پایان لیگ 
وینفرد شلفر را کنار گذاشلت و فرهلاد مجیدی 
را جانشلین این مربی کلرد. نظرتان دربلاره این 

تغییرات چیست؟
من فکر می کنم اگر استقلال با فرهاد مجیدی 
ادامه دهد، آینده بسیار خوبی خواهد داشت. فرهاد 
ب��ا تمام احترام به مربیان خارجی، به مراتب بهتر 
خواه��د بود. به هرحال مربی ای در حد گوآردیولا 
که به ای��ران نمی آید. با مربی��ان درجه 2 و3 که 
استقلال نمی تواند کاری را جلو ببرد. اگر به فرهاد 
اعتماد کنیم، او با یک کادر فنی قوی، اس��تقلال 
خوبی خواهد ساخت. پیش بینی  من این است که 
فرهاد با کادر قوی یکی از مدعیان قهرمانی فصل 
بعد خواهد بود. اگر قرار باش��د فرهاد برود و مربی 
دیگری بیاید، باز هم اس��تقلال لیگ را از دس��ت 
خواهد داد و به ضرر باشگاه می شود. فکر می کنم 
بازیکنان هم به فرهاد اعتماد کرده اند و بازی آخر 

مقابل العین خیلی خوب بازی کردند.
  پرسپولیس توانست در قهرمانی هت تریک کند؛ 

این تیم شایسته قهرمانی بود؟
وقت��ی درب��اره قهرمان��ی یک تی��م صحبت 
می کنیم، 3 عامل خیلی مهم اس��ت؛ ۱ - کیفیت 
مدیران، کادر فنی و بازیکنان تیم 2- پشتوانه مالی 
و 3- تماش��اگران. این تی��م بازیکنان و کادر فنی 
خیلی خوبی دارد. البته تیم پارس��ال پرسپولیس 
را بیش��تر پسندیدم به دلیل اینکه فوتبال بهتری 
بازی کردند. البته این را هم باید بگوییم استقلال 
امسال می توانس��ت قهرمان لیگ شود. شاید اگر 
تغییر مربی پیش نمی آمد به این مهم دست پیدا 

می کرد. م��ن طرفدار فرهاد مجیدی هس��تم اما 
بهت��ر بود پایان فصل این تغییرات اتفاق می افتاد. 

استقلال حقش بیشتر از اینها بود.
  پدیده های این فصل لیگ ما چه کسانی بودند؟

علی کریمی از استقلال فوق العاده خوب بازی 
ک��رد. محمد نادری، هافبک چپ پرس��پولیس را 
هم پسندیدم. به نظرم بازیکن خیلی خوبی است. 
مه��دی ترابی را هم جزو پدیده های این فصل نام 
می ب��رم. اللهیار صیادمنش نیز اگر بیش��تر بازی 

می کرد می توانست جزو این گزینه ها باشد.
  کمی هم درباره سرمربی جدید تیم ملی صحبت 
کنیم. به نظر شما ویلموتس در تیم ما موفق خواهد 

شد؟
وقتی درباره مربی صحبت می کنیم همیش��ه 

این را می گوییم که به آنها باید زمان بدهیم. این 
زمان هنوز برای ویلموتس پیش نیامده اس��ت. به 
نظر من با تفکرات فوتبال بلژیک که روی جوانان 
زیاد کار می کنند و به پایه ها اهمیت می دهند، این 
مربی می تواند در تیم ما موفق ش��ود. ۹۰ درصد 
درآمد بلژی��ک از یورو 2۰۰۰ س��هم تیم جوانان 
ش��د و همان تیم را در جام جهانی 2۰۱۸ روسیه 
مش��اهده کردیم که چه تیم خوبی ساخته بودند. 
ویلموت��س از یک کش��ور پیش��رفته در فوتبال، 
صاحب س��بک و فلس��فه بویژه در فوتبال پایه به 
ایران آمده اس��ت. همه از این مربی انتظارش��ان 
بالاس��ت، چون توانایی هایش بالاست. به نظر من 
انتخاب مارک ویلموتس، انتخاب خوبی بوده است. 

باید حمایت شود و به او زمان دهیم.

مرتضی محصص درگفت و گو با »وطن امروز« از حضور مجیدی به عنوان سرمربی در استقال حمایت کرد

چه کسی بهتر از فرهاد؟!

www.vatanemrooz.ir


